## (都柏林) 法盛國際基金Ⅰ(下稱「本公司」)

(中譯文)

2022年5月5日

親愛的股東,您好:

本公司謹致函通知 台端做為(都柏林)法盛國際基金I-法盛一盧米斯賽勒斯高收益債券基金(下稱「本基金」)之股東,為了遵守台灣金融監督管理委員會關於高收益債券基金之中文名稱應予變更之要求,本基金之中文名稱將由「(都柏林)法盛國際基金I-法盛一盧米斯賽勒斯高收益債券基金」變更為「(都柏林)法盛國際基金I-法盛一盧米斯賽勒斯非投資等級債券基金」。此一名稱變更將自西元2022年5月6日起生效。

本基金之英文名稱維持不變且本次更名不會導致本基金之投資政策發生任何變動。 此次變更不會對 台端身為本基金股東之權利造成任何影響。

倘 台端欲了解更多資訊或對本通知有任何疑問,請聯繫台灣總代理人中國信託證券投資信託股份有限公司(電話:(02)2652-6699)。

誠摯地

(簽名)

董事

代表(都柏林)法盛國際基金 [

## NATIXIS INTERNATIONAL FUNDS (DUBLIN) I PLC (the "Company")

Date: May 5, 2022

Dear Shareholder:

We are writing to you as a holder of shares in Natixis International Fund (Dublin) I - Loomis Sayles High Income Fund (the "Fund") to inform you that, in order to comply with the Chinese name change requirement in relation to high yield bond funds imposed by the Taiwan Financial Supervisory Commission, the Chinese language name of the Fund will be changed from "(都柏林)法盛國際基金I-法盛一盧米斯賽勒斯高收益債券基金" to "(都柏林)法盛國際基金I-法盛一盧米斯賽勒斯非投資等級債券基金". Such name change will take effect on May 6, 2022.

The English name of the Fund will remain unchanged and the renaming of the Fund will not result in any change to the investment policy of the Fund.

The change will not affect your rights as shareholders of the Fund in any manner.

If you would like any further information or have any questions regarding this notice, please contact the Master Agent in Taiwan, CTBC Investments Co., LTD. at (02) 2652-6699.

Yours faithfully,

Director

For and behalf of

Natixis International Funds (Dublin) I plc